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Алдомировци

Преминавам през селото, площада, фонтани-
те, озеленените пространства пред медицинския 
пункт и кметството, фурната. Усеща се оживление, 
иде и първия учебен ден, а тук образованието има 
вековна традиция, догодина прави сто и седемде-
сет години. 

С кмета на селото - Тодор Петков, говорим на 
стълбите пред кметството. Мястото е специално, 
след броени седмици тук ще бъде монтиран пе-
шеходен мост, който ще улесни подхода към сгра-
дата на майки с деца и възрастни, и това го радва. 
Вътрешността на сградата на кметството добива  не-
узнаваемо различен вид, санитарните помещения са 
основно реновирани, помещенията, с нови кътове, в 
края на септември ще очакват първите посетители. 

Управлението на населено място като Алдо-
мировци не е проста работа, казва кметът. Не е да 
вземеш пари и да си направиш ремонт вкъщи. В 
управлението това е непрекъснат процес, свързан с 
конкурси, програми и осигуряване на средства по 
различни направления. Първото условие е съпричас-
тието и помощта на общинския съвет и кмета Васко 
Стоилков. Но осигуряването на средствата е само на-
чалото, след това трябва да се намери надежден из-
пълнител, качествени материали и да се наблюдава 
всеки ден и час как се върши работата. Селото е като 
жив организъм, има нужда от образование, медицин-
ско обслужване, социални дейности, инфраструктура 
и други, които като невидими нишки се прехвърлят 
от година в година. Някои ремонти продължават сед-
мица, други месец, но голямата промяна, мащабните 
проекти са непрекъснат процес.

Девствена зеленина, но и асфалт

На 19 септември 2023 г. се проведе 
единадесетото издание на уникалната 
инициатива „Кмет на годината“ за мандат 
2019 – 2023 г. Резултатите се образуват от 
онлайн гласуване и допитване до хората за 
целия четиригодишен мандат.

Бяха излъчени победителите в трите 
основни групи – малка, средна и голяма 
община. Този мандат е различен, защото 
в него се вписва тежката пандемия, раз-
лични икономически и политически кри-
зи и началото на война. Радостно е, че 
българските кметове са активирали пове-
че от 137 хиляди човека за гласуването в 
платформата „Кмет на годината”. Това ни 
дава основание да мислим за наличието 
на гражданска активност и способност за 
оценка на работата на кметовете. 

Закономерно дойде наградата и с нея 
и радостта на жителите от община Сли-
вница за изборът на г-н Васко Стоилков за 
„Кмет на годината“ за целия мандат 2019 
– 2023 г. в групата „Малки общини до 20 
хиляди жители”, където конкуренцията е 
най-голяма. Това е третото негово подобно 
отличие, което го прави единствен в еди-
надесетгодишната история на конкурса и 
е своеобразно признание с висока държав-
на, политическа и гражданска оценка. 

В словото си г-н Васко Стоилков се 
обърна към всички присъстващи в залата: 

Национален 
конкурс 

„Кмет на 
годината“ 2023
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алдомировци, селото с фонтаните

Започва учебната 2023/2024 г. в 
Професионална гимназия “Н. Вапцаров”

Показва ми покрива на читалището, където 
ремонтът предстои, организацията е направена.
Сградата е на 75 години, време е, казва кметът. 
Но най-голямото, с което се гордеем е водоснаб-
дяването. Вече няма непрекъснати аварии, течо-
ве, подменена на 98% от  централната водопро-
водна мрежа, дълга близо 19 960 м. Направени са 
първите стъпки и за предстоящото газифициране 
на селото, а асфалтовата настилка е възстановена.

Обещал съм на всички да направя тротоари на 
най-важните улици, както и велоалея, но изчак-
вам поставянето на подземните комуникации, за 
да не се плаща два пъти и да разбиваме новата 
асфалтова настилка, казва кметът. 

Препокрита е детската градина, кметството и 
училището също имат нов покрив, но е направен 
и основен ремонт. Скоро църковната магерница 
ще има дограма и обзавеждане. Няколко улици в 
селото, които никога не са имали настилка, сега 
са с асфалт, както и улицата към гробищния парк. 
Хората се радват на всеки нов метър асфалт, но 

това води и до непрекъснати нови и нови желания 
на другите жители на селото.

В местността „Пресек“ общината работи по 
проект за сондаж за втори резервоар за питейна 
вода, защото и жителите се увеличават. А бъде-
щето на отпадните води ще има решение. Реално-
стите ще съберат усилията на общината и самите 
ползватели и ще се изградят малки пречиствател-

ни станции, достъпен като средства вариант. 
Кметът Тодор Петков призна и за проблем, кои-

то не е свързан пряко с пари, чистотата. Тримата 
работници по чистота, с които разполагам, дори 
да имат по шест ръце, като индийската богиня 
Шива, пак няма да се справят, казва той. Неговото 
безпокойство е свързано с хората. Не е нормал-
но, казва той, рано сутрин площадът да прилича 
на сметище. Ние всички живеем заедно, един до 
друг, къща до къща. 
Как да бъде красиво 
и чисто наоколо, ако 
всеки от нас, всяко 
дете не е грижовно 
към средата, в която 

живеем. Като има пари, правим улица, две, фон-
тани, пейки, това е лесно. Но онова, което всеки 
от нас може да прави и не струва нищо, е да се 
грижим за средата около себе си, като за свой дом. 
Но това не го може сам никой кмет, могат го само  
семейството и училището. Защото санкциите са 
само следствие.

Огнян ПАНОВ

Продължение от стр.1

Основна подмяна на главната 
водопреносна мрежа на 98%

С цветя и почетна стра-
жа пред мемориалния ком-
плекс „Героите на Сливница“ 
тържествено беше чествана 
138-мата годишнина от Съ-
единението на България. 
Гост на тържеството беше 
г-н Милко Миланов – предсе-
дател на Общинския съвет 
на Община Сливница. Беше 
положен венец от името на 
община Сливница и цветя от 
десетките граждани. 

Покана на Областен 
информационен
център – София

Екипът на Областен информационен център 
София-град и София-област (ОИЦ-София) има удо-
волствието да Ви покани на 2 октомври 2023 г. (поне-
делник) от 11.00 ч. на информационна среща на тема 
„Отворени и предстоящи възможности за финансира-
не на проекти от програмите, съфинансирани от ЕСИФ 
2014-2020 и Кохезионната политика 2021-2027“. 

Срещата ще се проведе в Заседателна зала, ет.1, 
в сградата на Общинска администрация Сливница с 
адрес: гр. Сливница, пл. Съединение №1.

Участието в събитието е напълно безплатно. 

Честване на 6-ти септември

15-ти септември: Пожелания за знание и любов към науката
ПГ по транспорт „Никола Вапцаров“
Националният химн на България смълча всички. Учители, ученици и гости изричаха с вълнение ду-

мите. Модерната сграда очакваше своите възпитаници. Кметът на община Сливница Васко Стоилков 
пожела на всички търпение, старание и високи оценки в учебния процес. Лидия Франк удари първия звъ-
нец и не можеше да скрие вълнението си. Цветната арка и празничната погача украсиха нарастващото 
вълнение. Звучаха стиховете на гениалния поет Никола Вапцаров, патрон на гимназията. 

СУ „Св. Св. Кирил и Методий“
Най-голямото училище в община Сливница събра стотици гости в необикновено големия, красив и 

уютен двор. Първият учебен ден винаги буди нови чувства на вълнение в първокласниците към неизвест-
ното, което предстои, тъга по отиващото си лято и безгрижието. За по-големите дните са ясни, подготов-
ка, старание, амбиции. Директорката Симона Серафимова посрещна кметът на община Сливница Васко 
Стоилков. Отношението към него в училището е специално, през този мандат на неговото управление 
завърши цялостната ремонтна програма – училищният двор, спортните площадки, стаите и кабинетите 
са обзаведени по най-висок критерий. Г-н Стоилков пожела успешна година на всички учители и ученици 
и прикани всички, които обичат спорта в новата спортна база – новооткрития плувен комплекс.  

ОУ „Иван Вазов“ с. Алдомировци
Училището, което догодина ще навърши 170 г., е едно от най-старите в България.  За първия учебен 

ден в двора се събраха учители, ученици, родители и гости, за да пристъпят заедно прага на святото за 
знанието място. С пожелание за здраве, незабравим първи учебен ден и успешна година кметът на об-
щина Сливница Васко Стоилков ритуално плисна вода за „на добър час“ пред първите, които прекрачиха 
прага на училището. Тодор Петков, кмет на с. Алдомировци удари първият звънец. След него десетки 
деца показаха таланта си в рецитация, песни и танци. Директорката на училището Даниела Борисова 
за 29-ти път спази личната си традиция да почерпи с кекс, направен от нейната майка. Снимките от тези 
мигове ясно показват вълнението, но и убедеността, старанието и любовта към знанието. 

Огнян Панов
Снимки: Павел Стоянов и автора

Една от новоасфалтираните улици Новото пано във фоайето на кметството  Разбито мостче в м. „Чешмата“

Новата магерница.
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Великият за България ден събра в селото весе-
ли хора.  Самото пристигане през кратерите, като 
лунен пейзаж, на пътя е тягостно. Но не след дълго 
енергичният и гостоприемен кметски наместник 
Юлиян Владов без особени усилия изтрива това 
чувство като магьосник.  

Беше започнал дългоочакваният ремонт на 
пътя Сливница - Брезник, строителите оформяха 
площадки, разширяваха пътното платно, десетки 
машини работеха. 

На празника не беше многолюдно, колкото пре-
ди пандемията. Още не са се отпуснали хората, 
пък и по къщите си остават някои, а и

шопът е особен, 
само по време на война застава в редица. 

Юлиян Владов ни покани и в параклиса да за-
палим свещички. Огледахме с възхита санираната 
сграда на кметството. Попита и дали да гръмне с 
оръдието, та едва го спряхме, не беше обърнато в 
правилната посока. Специалният гост, председа-
телят на ОбС  на община Сливница - Милко Ми-

ланов, се възхити от патриотичната подредба на 
ресторанта. Имаше кът с фолклорни мотиви, пред-
мети, носии и национални символи, както и дву-
метрови портрети на Ботев и Левски. Там седяха и 
деца, значи им е интересно.  

Гостите не спираха да поздравяват домакина. 
Разнежен Владов повика дъщеря си и сложи ръка 
на забележимо увеличения й корем. До януари там 
ще се спотайва нов наследник. Музиката по тра-
диция дънеше наши и сръбски песни. Бутилките 

с весели течности бяха заскрежени до пръсване. 
Малко време издържаха гостите по масите и спле-
тоха ръце на хорото, дори и най-старите. 

Владов се гордее и с ракитската си жилка, ма-
кар да казва, че са по-сприхави. Защото другата му 
половина е от Клисура, един от дядовците му е от 
създателите на манастира. Търпение и доброта има 
повече там, казва.

Да помага му иде отвътре. 
Не спряха да преминават товарни камиони, вди-

гаха прах, но никой не каза дума. Опитах да си пред-
ставя – новия път, чер-
ния асфалт,  площада, 
неуморния Юлиян Вла-
дов и неспирната върво-
лица  гости от Брезник, 
Сливница и от къде ли 
не. Това чувство на оч-
акване витаеше на този 
празник. Известно е, че 
комуникациите, добра-
та пътна мрежа е важно 
условие. Но първото са 
хората, а тях ги има. 

Огнян Панов

Събор в село Ракита

Юлиян Владов - кметски наместник на с. Ракита       

Поздравления от Милко Миланов - председател на ОбС на 
Сливница, към хората от Ракита за празника

6-ти септември - и национален, и местен празник

Моменти от първия 
учебен ден в СУ “Св. 
Св. Кирил и Методий”

Откриване на учебната 
година в ОУ “Иван 
Вазов”, с. Алдомировци



Зимна салата с чушки и патладжан
Необходими продукти: 18 кг. червени чушки, 4 кг. пат-

ладжани (почистени, изпечени и обелени), 800 мл олио, 400 
мл оцет, сол, магданоз и нарязан чесън.

Начин на приготвяне: Чушките и патладжаните се на-
рязват на едро и се размесват в голям съд. Добавят се олио-
то, оцета и солта и отново се разбърква. Варят се 10 минути. 
Прибавят се чесъна и магданоза и се свалят от котлона. 

Сместа се напълва се в сухи буркани, затваря се с капачки и се вари 20 минути.
Това е една приятна зимна салата, която може да се консумира така, а може и да 

се запържи с добавени яйца и сирене. Салатата е известна още и с името „Алжирска 
салата“.

Судоку

Стр. 4Култура, спорт и здраве

Рецепти
Издание на община Сливница

www.slivnitsa.bg
Отговорен редактор: Огнян Панов, 0888 415 360 

e-mail: ognyan_panov@mail.bg
Адрес: гр. Сливница, ПК 2200, пл. „Съединение“ №1

Телефони: централа - 0727/42300 
E-mail: slivnitsa@slivnitsa.bg

Печатница: „ЮПИ ПРИНТ ХАУС“

Футболен сезон 2023/24
Рефер отново бе главно действащо лице при равенството с 

„Чавдар” (Етрополе). 
В мач от 6-ти кръг на ЮЗ Трета лига, „Чавдар” (Етрополе) и „Сливнишки герой” 

завършиха с бойко реми 1:1, като „Героя” не отстъпи нито за секунда на втори-
те във временното класиране - домакините от „Етрополе”, въпреки наказанията 
на трима основни футболисти и въпреки тенденциозното съдийството на рефера 
Мартин Стефанов, дал изключително спорна дузпа за домакините и отменил чист 
гол на сливничани. 

„Отново ни ощети рефера, отново ни отнеха победата”, заяви гл. треньор Ру-
мен Стоянов веднага след мача. „Независимо какво, как и защо го правят, не могат 
да променят факта, че „Сливнишки герой” е един от най-добрите отбори в групата”.

„Героя“ победи дубъла на „Хебър“ пред празни трибуни.
На 9 септември т.г. „Сливнишки герой“ 

прие дубъла на „Хебър” (Пазарджик) на град-
ския стадион в Сливница, а мача беше „при 
закрити врати“, заради наказанието да играят 
три мача без публика след прекратения двубой 
с „Рилски спортист.“ Срещата бе ръководена 
от рефера Иво Ценов с помощници Светлин 
Симеонов и Олег Панайотов. Двубоят бе с 
бърза и комбинативна игра и от двата отбора, 
без много голови положения, но приятна за гледане. Голмайстори за „Героя” бяха 
Георги Славчев мл. за 1:0 , а Георги Нетов оформи крайният резултат 2:0.

С тази победа „Героя” се върна в първата десетка и заема 7-мо място във 
временното класиране.

Бисер Тодоров

На свое заседание Управителният съвет на Българска фе-
дерация по хандбал взе решение да назначи Димитър Николов 
зз старши треньор на представителния женски национален от-
бор, съобщиха от БФ по хандбал. В щаба на Николов влиза и 
младата специалистка от школата на ХК „Етър 64“ (Велико Тър-
ново) Миглена Христова, която е дългогодишен състезател, а 
вече и треньор. Националките по хандбал на България - жени, 
бяха на лагер в Сливница от 11 до 16 септември. В състава на 
отбора има и две сливнишки момичета.

Виктория Павлова, която ско-
ро ще навърши 10 години, е пър-
вата, която още на откриването 
на плувния комплекс се хвърли с 
нетърпение в кристално чистата 
вода. Мястото е най-красивото в 
града. Винаги, когато денят е то-
пъл идвам тук, казва тя.

Сн. Огнян Панов

Хандбал
Смениха треньорския щаб на женския 

национален отбор по хандбал

Фитнес в парка

Пред очите на всички жители на община Сливница 
блести ново спортно съоръжение. След големите спорто-
ве футбол и хандбал, вече има възможности за плуване, 
а сред дърветата в парка на специални площадки са мон-
тирани уреди за фитнес.

Фитнес тренажорите са за възрастни и деца над 12 
години. Ефектните уреди могат да се използват през чети-
рите сезона и са защитени са от корозия с прахово покри-
тие. Идеята за фитнес на открито е навременна, което е 
видно от непрекъснатия интерес на момчета и момичета.
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Уважаеми организатори, членове на правителството 
и колеги от местната власт, започна той. Винаги съм каз-
вал, че малките общини, които се намират близо до сто-
лицата имат и плюсове, и минуси. И винаги ще се стара-
ем да направим минусите по-малко, а плюсовете повече. 

В момента се изгражда високоскоростен влак, който 
ще помогне за развитието на целия регион на запад от 
столицата. Благодаря на г-жа Йорданка Фандъкова и на 
Столичния общински съвет, които решиха да се изгради 
нова метростанция, която да прави много бърза връзка с 
бъдещия влак и да осмисли напълно този проект. 

Моите прогнози са, че този проект и 
множеството други ще ни помогнат да 
се превърнем в една от най-бързо разви-
ващите се общини в България. Радвам 
се, че това е оценено. Щастлив съм, че 
бившият директор на Народния театър, 
актьорът Мариус Донкин, ще ми връчи 
голямата награда, защото и културата в 
нашата община е на много високо ниво. 

Признателен съм на служителите от 
Общинското предприятие и специал-
но на неговия директор, на Общинския 
съвет и на членовете на нашата админи-

страция, която е изградена като отличен екип. С тях се чувствам спокоен, споделяме едни и същи 
ценности и моята отговорност не ми тежи. Защото да управляваш, значи да променяш упорито сре-
дата и да даваш пример. Това не се учи в училище и не се прави от един човек, завърши словото си 
награденият г-н Васко Стоилков.  

Честито!

Продължение от стр.1

Кметове, спечелили в трите категори общини: 
Васко Стоилков - Сливница; Живко Тодоров - 
Стара Загора, Павел Михайлов - Родопи.

Каним Ви на тържеството 
по случай честването на 

100 години от създаването на 
Футболен клуб “Сливнишки герой”,

което ще се проведе на 
27.09.2023 от 17.00 ч.

в сградата на Читалище “Съзнание”
Организационен комитет по честване на юбилея 

ПОКАНА
Вековен юбилей на

ФК “Сливнишки герой”

Национален конкурс „Кмет на годината“ 2023


